

## **Issachar Watchmen Methodist 14-20/05/2020**

### **Prayer Items for 3rd week of May**

#### **1. Family**

A) Pray for relationship in the family: Be thankful for the family members in our life. Ask the Lord to restore my broken relationship with family, turn inhospitality into love, pickiness into appreciation, refusal into acceptance, gap into tolerance, trust and love each other, and always in hope with our family.

B) Pray for the religion: Give thanks for the justice God be the lord of my family. May God anointing the spiritual leader of the family, life fulfill with spiritual guidance, speak with God's words, lead the family to follow God's words, strengthen our faith.

#### **2. Church**

A) Pray for the Invisible Church: Give thanks of the pandemic, we aware that we are the "Church". May Lord cleanse us with truth into holy, glorify the name of the Lord with his calling. May Lord use us to glow in the darkness and be the salt in corruption.

B) Pray for the wallless church: Give thanks for the reward from God, supply all we need. May Lord open our hearts and minds, look at the sheep outside the sheep pen and the needs of society. May Lord bestowed dexterity and gentle heart, be brave, help those in needs practically.

#### **3. Nation**

A) May God bless the government and the people in ensuring the infection is in control wisely. Particularly the government will adopt the right strategy. Pray to God for his gracious to our country, minimize the negative impact of the pandemic, either economy or people (especially the poor, the unemployed and refugees).

B) Pray that the Lord will remain in charge of our country. Whatever the political positions of all politicians, let us pray those evil men/women agenda will abolish, let Malaysia and the world accordance with HIS kingdom.

C) Pray for peace on our land. Any government ruling, should take concern of the long-term interest in this nation. Pray for this country towards justice and compassion movement. May God cleanse this land, so that the evil will be removed from the land.

#### **4. World**

A) Pray for the restoration of global environment: Grateful for the creatures in the nature to have better life when humans facing trapped (movement control). Pray that we have a repentant heart, realize we put the earth in harm and offended God. Ask the Lord to forgive our greedy, give us chance to remedy, so that we can survive continuously.

B) Pray for the opportunity of global evangelism: Thanks for the suffering, force us to face the precious life. Ask the Lord to rise up more missionary with faith and willing to deny themselves, stay together with unreached people. Pray that more full-time pastor, focus in pray and preach, work with the Holy Ghost, to save more peoples.

## **卫理公会以萨迦守望者 14-20/05/2020**

### **五月第三个星期的祷告事项**

#### **1. 家庭**

A) 为着家庭关系祷告：感恩有这个/这群的家人在我的生命中。求主修复我与\_（家人）的破裂关系，把冷漠变成爱、挑剔变为欣赏、拒绝变为接纳、嫌隙变为包容，建立互相信任、彼此爱护、凡事盼望的家人关系。

B) 为着家庭信仰祷告：感恩有慈爱公义的上帝做我的一家之主。求主恩膏身为家中属灵领袖的（家人），生命满有灵性的重量，口中满有祢的话语，带领全家遵行祢的道，全家信仰生活得力又得胜。

#### **2. 教会**

A) 为着无形的教会祷告：感恩因着疫情，我们更加认识到本身就是教会。求主用真理洗净我们成为圣洁，可以在祢呼召之处荣耀祢的名。求主使用我们在黑暗中发光，在腐败中做盐。

B) 为着无墙的教会祷告：感恩那一切美善赏赐的源头使我们不缺乏。求主开启我们心眼，让我们看见圈外有羊，也看见社会的需要。求主赐灵巧与温驯的心，让我们刚强壮胆地去给予及时的实际援助，总要救些人。

### 3.国家

A) 求主眷顾政府和人民，在确保感染受到控制的行动中有明智的表现，特别是政府将采取正确的策略。求主继续眷顾我们的国家，遏制和尽量减少大流行病对国民经济和人民，尤其是穷人、失业者和难民的福利带来负面的影响。

B) 祈求主依然掌管我们的国家。不管所有政治人物的政治立场如何，让我们求主废止邪恶男人和女人的所有诡计和企图，使马来西亚越来越符合祂的国对我们国家和整个世界的计划。

C) 祈求我们的土地上将有和平，无论出现什么政府，这将是一个符合国家和全民长远利益的政府。为这个国家越来越以公义、正义和同情心为标志祷告。祈求上帝在这片土地上进行洁净的过程，使邪恶的人和邪恶本身越来越多地被从土地上除去。

### 4.世界

A) 为着全球环境修复祷告：感恩自然界的生物在人类受困之时得到了生机。求主使我们生出悔改的心，知道自己已严重伤害了大地，也大大得罪了祢。求主赦免我们贪婪的罪，给我们补救的机会，使我们得以存活。

B) 为着全球宣教契机祷告：感恩世界的苦难击醒了我们去正视生命的意义。求主兴起更多宣教士有舍己的完全信心，真实活在未得之民当中。求主兴起更多全时间传道人以祈祷传道的事为念，靠圣灵行事，抢救更多灵魂。

## Isakhar Pengawal Methodist 14-20/05/2020

### Doa minggu ketiga Mei

#### 1.Keluarga

A) Doakan untuk hubungan keluarga: Saya bersyukur mempunyai keluarga ini dalam hidup saya. Semoga Tuhan memperbaiki hubungan saya dengan \_ (nama ahli keluarga), supaya mengubah ketidakpedulian menjadi cinta, kritikan menjadi penghargaan, penolakan menjadi penerimaan, kecurigaan menjadi toleransi, dan menyalahkan hubungan keluarga yang saling mempercayai, dan mencintai antara sesama dan juga mengharapkan untuk segalanya.

B) Doakan untuk iman keluarga: Saya bersyukur kepada Tuhan yang kasih dan keadilan untuk menjadi ketua keluarga saya. Mintalah Tuhan untuk mengurapi \_ (nama ahli keluarga) menjadi pemimpin rohani keluarga, supaya hidupnya penuh dengan rohani, dan mulutnya penuh dengan kata-kata-Mu, dan memimpin seisi keluargaku mengikuti jalanMu, dan berdoalah cara hidup iman seisi keluarga mempunyai kekuatan dan ada kemenangan.

#### 2.Gereja

A) Doakan untuk gereja yang tidak kelihatan: Bersyukur kerana wabak ini, kami lebih menyedari bahawa kami adalah jemaat. Semoga Tuhan menyucikan kita dengan kebenaran dan menjadi Kudus untuk memuliakan nama-Mu di mana-mana Anda memanggil. Semoga Tuhan menggunakan kita untuk bersinar dalam kegelapan dan menjadi garam dalam keadaan korup.

B) Doakan untuk gereja tanpa dinding: Kami bersyukur atas sumber dari semua ganjaran yang baik sehingga kita tidak ada kekurangan. Semoga Tuhan membuka mata kita dan membiarkan kita melihat biri-biri di luar lingkaran dan juga keperluan masyarakat. Doakan Tuhan memberi kita hati yang cerdik dan tulus, dan juga kuatkan dan teguhlah hati kita untuk memberikan bantuan yang tepat pada masanya, dan memenangkan beberapa orang dari antara mereka.

#### 3.Negara

A) Doakan Tuhan menjaga kerajaan dan rakyat supaya memiliki prestasi yang bijaksana dalam tindakan untuk memastikan jangkitan ini terkawal, terutamanya kerajaan akan mengambil strategi yang betul. Semoga Tuhan terus menjaga negara kita dan menghentikan serta meminimumkan kesan

negatif wabak ini terhadap kesejahteraan ekonomi negara dan rakyat, khususnya orang miskin, pengangguran dan pelarian.

B) Doakan agar Tuhan masih menguasai negara kita. Tanpa menghiraukan pandangan politik dari semua ahli politik, marilah kita meminta Tuhan untuk menghapuskan semua muslihat dan cubaan lelaki dan wanita yang jahat, agar Malaysia menjadi semakin selaras dengan rancangan negara-Nya untuk negara kita dan juga seluruh dunia.

C) Doakan agar ada keamanan di negara kita, tidak kira apa pun kerajaan yang muncul, ini akan menjadi pemerintahan yang melayani kepentingan jangka yang panjang untuk negara dan rakyat. Doakan negara ini semakin ditandakan dengan keadilan dan belas kasihan. Berdoalah agar Tuhan menyucikan tanah ini agar semakin banyak orang jahat dan niat kejahatan itu akan dibuangkan dari negara itu.

#### 4.Dunia

A) Doakan untuk pemulihan persekitaran global: bersyukur kerana makhluk-makhluk semula jadi telah mendapat daya hidup ketika manusia terperangkap. Semoga Tuhan memberi kita hati yang bertaubat, mengetahui bahawa kita telah menyusahkan bumi ini dengan serius dan amat menyinggung perasaan-Nya. Semoga Tuhan mengampuni dosa-dosa tamak kita dan memberi kita peluang untuk memperbaiki supaya kita dapat terus hidup.

B) Doakan peluang misi global: Bersyukur penderitaan dunia membangunkan kita untuk menghadapi erti kehidupan. Semoga Tuhan membangkitkan lebih banyak missionari untuk serahkan diri dalam iman yang lengkap untuk hidup benar-benar di antara orang-orang yang tidak terjangkau. Semoga Tuhan membangkitkan lebih banyak orang peninjil sepenuh masa untuk memusatkan fikiran dalam doa dan pelayanan Firman, bertindak bersama dengan Roh Kudus supaya menyelamatkan lebih banyak jiwa.